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la primavera hi ha una llum que no es 
pot trobar en cap altre moment de l’any”, 
va escriure la poetessa Emily Dickinson. 

La seva afirmació encara agafa més força si 
parlem de Roda de Berà. Som uns privilegiats de 
poder gaudir de la nostra llum i del nostre clima. 

Amb el renaixement de la natura, de l’arribada 
dels dies més llargs i de les temperatures més 
càlides, rebem amb alegria la primavera, amb la 
qual els carrers es tornen a omplir de vida, els 
parcs es vesteixen de colors i l’aire s’impregna 
amb la frescor característica d’aquesta estació. 
També ens ve de gust sortir a passejar més. Al 
preciós Camí de Ronda, abans de la Setmana 
Santa hem efectuat una actuació amb un tracta-
ment antilliscant al paviment per evitar rellisca-
des o possibles caigudes dels i les vianants. 
Aquesta, però, és una solució temporal ja que 
el departament de Costes de l’Estat, propietari 
d’aquest passeig, es va comprometre amb 
nosaltres en què es canviarà tot el paviment. 

I si doneu un tomb pel passeig marítim aquests 
dies, també podreu veure – i meravellar-vos- 
com la natura ha retornat al tram nord de la platja 
Llarga la seva sorra. Desitgem que cap temporal 
se l’emporti abans d’aquest estiu i que rodencs 
i visitants puguem gaudir d’una de les nostres 
platges més estimades. Mentrestant, no defallim i 
continuarem reclamant a l’Estat i a la Generalitat 
que compleixin amb les seves responsabilitats 
per trobar solucions perdurables que garanteixin 
l’estabilitat del nostre litoral. 

La continua millora en la seguretat pública és 
un dels pilars fonamentals del nostre govern i 
és per això que la partida que hi destinem és 
superior al 15% del pressupost municipal. La 
nostra és una policia exemplar a la demarcació 
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i n’estem orgullosos, pel que fa al número 
d’efectius, quant a la seva eficiència així com en 
la vessant més tecnològica. Durant els darrers 
anys hem donat molta importància a dotar-la 
amb la tecnologia més puntera i això s’ha vist 
reflectit en la resolució dels casos. Enguany, a 
més a més, hem reforçat el cos amb la figura 
d’un nou sergent. La plaça havia quedat vacant 
quan l’anterior sergent, l’actual sotsinspector 
Antonio Gómez, va ascendir. Vull felicitar des 
d’aquestes línies l’Óscar Arjonilla, qui, amb la 
seva impecable formació i trajectòria policial, 
va merèixer esdevenir el millor aspirant de tots 
els caporals presentats a la promoció interna 
realitzada. Enhorabona, sergent! 

Finalment, estem molt satisfets de presentar el 
nou web de la nostra emissora local, Roda de 
Berà Ràdio. A través d’ell, els i les oients podreu 
viure una millor experiència, un millor accés i 
també un servei de més qualitat. Us convido a 
accedir-hi i a navegar pels diferents continguts 
que hi trobareu i els podcasts dels diferents 
programes, molts d’ells realitzats gràcies a 
la trentena de persones col·laboradores de 
l’emissora, a les quals vull agrair la implicació i 
la gran tasca desinteressada.  

Benvinguda,
primavera! 
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l Ple de l’Ajuntament va aprovar durant la 
sessió del gener, per majoria, el projecte de 

pressupostos presentat per l’equip de Govern, 
amb els vots a favor dels regidors i regidores 
de Tria Roda. Els comptes per aquest any ascen-
deixen a 15.045.411,01 euros, la qual cosa supo-
sa un increment del 7,64%, 1.149.213,99 euros, 
respecte a l’exercici passat, tenint en compte 
que era un pressupost prorrogat de l’any 2022. 

El document presenta un equilibri entre les des-
peses i els ingressos, entre allò que s’executarà 
a través de l’obra de govern i la realitat de 
l’entorn més proper, però també d’aquell entorn 
sobre el que el consistori no té capacitat d’ac-
tuació. I és que, aquests comptes s’han hagut 
d’adaptar a la realitat actual, a l’increment sos-
tingut de molts preus que afecten la gestió dels 
recursos municipals de manera molt directa, 
com poden ser el de l’energia, el dels combusti-

E

’equip de Govern de Tria Roda va portar a la 
sessió plenària del gener l’aprovació  d’una

moció per reclamar als governs de l’Estat i de la 
Generalitat una reforma estructural del sistema 
de finançament local, la qual pugui assegurar el 
compliment del principi de suficiència financera. 
El document, una proposta de les dues associa-
cions municipalistes de Catalunya, la Federació 
de Municipis Catalans i l’Associació Catalana de 
Municipis, va rebre el suport dels regidors i regi-
dores del PSC i ERC, i l’abstenció de Populars 
per Roda i Junts per Roda. 

Al text es denuncia l’actual legislació lesiva 
contra l’autonomia local que es va concretar 
amb la Llei de Racionalització i Sostenibilitat 
de l’Administració Local (LRSAL) i que s’ha 
agreujat amb la pandèmia de la COVID-19 i la 
guerra d’Ucraïna, “amb la conseqüent i actual 
crisi que ha provocat un augment del preu de 
les matèries primeres i, en general, l’increment 
del cost dels serveis i inversions que donen o 

L

EL PLE APROVA PER MAJORIA EL PRESSUPOST 
PER A L’EXERCICI 2024

bles o el dels materials de construcció. 

Algunes de les partides de despesa s’han 
presentat obertes, però amb consignació sufi-
cient. La previsió de l’equip de govern és poder 
dotar-les en els propers mesos, a través de la 
incorporació al pressupost de nous ingressos 
procedents de l’Estat. “Preveiem que aquests 
poden arribar fins als 300.000 euros, però 
hem volgut ser prudents i esperar. Sabem que 
alguns ajuntaments ja haurien inclòs aquesta 
previsió als seus pressupostos; nosaltres 
esperem fer-ho a curt termini i dotar les parti-
des necessàries llavors”, va anunciar el regidor 
d’Hisenda, Gerard Solé. 

Amb aquest primer pressupost de la legislatura 
l’equip de Govern pretén “començar a treballar 
en un projecte econòmic que generi, al llarg 
dels propers exercicis, novament estabilitat i ro-

manents positius malgrat es mantingui l’efecte 
de la inflació, i sense que això suposi una dismi-
nució dels serveis oferts a la ciutadania”, va dir 
l’alcalde Pere Virgili. 

Per la seva part, el regidor d’Hisenda va defensar 
fermament el document presentat, davant 
les acusacions de l’oposició d’elaborar uns 
comptes molts tècnics i continuistes. “Creiem 
en aquesta manera de treballar ens ha funcionat 
durant els quatre darrers anys i la ciutadania 
ens ha tornat a atorgar la seva confiança, ara 
amb majoria. Que ens diguin que és un pressu-
post continuista no és violent per a nosaltres, 
no té una connotació negativa, ja que ens manté 
fidels i ferms, amb uns comptes que s’adapten a 
la realitat actual del municipi”, va assegurar. 

Ascendeix a 15 milions d’euros, un increment del 7,64% respecte als comptes 
de l’any passat, els quals eren una pròrroga del pressupost de 2022. 

L’EQUIP DE GOVERN DEMANA A L’ESTAT I A LA 
GENERALITAT UNA REFORMA DEL FINANÇAMENT 
DELS ENS LOCALS 

La moció presentada per Tria Roda, a proposta de la Federació de Municipis Ca-
talans i de l’Associació Catalana de Municipis, va rebre el suport del PSC i d’ERC. 

Els nous comptes s’han adaptat a l’increment sostingut dels preus de béns 
i serveis que afecten el consistori, com ara els combustibles, l’energia o els 
materials de construcció. 

s’impulsen des dels ens locals”.

La situació s’ha vist agreujada per la disminució 
dels ingressos dels ajuntaments, derivada de 
decisions en l’àmbit europeu, estatal i català, 
com ara la reforma de l’impost sobre l’increment 
del valor dels terrenys urbans; però també per 
l’atribució continuada de noves obligacions als 
ens locals sense rebre finançament. 

Tenint en compte aquest context, la moció 
demana al govern de l’Estat i a la Generalitat que 
impulsin una taula de negociació amb les enti-
tats municipalistes per establir les bases del nou 
finançament local, i que, mentre s’acorda aquest 
nou sistema, s’habiliti “de manera conjuntural 
un repartiment més equitatiu dels tributs i dels 
ingressos de l’Estat i que la participació dels ens 
locals es correspongui amb les seves competèn-
cies, la prestació de serveis impropis i resolgui 
la nul·la capacitat del sistema de finançament 
actual per a donar resposta a les necessitats de 

la ciutadania”. 

Finalment, també s’insta a l’Estat a derogar la 
LRSAL, ja parcialment derogada, la qual “no té 
avui cap sentit i limita l’autonomia local a l’hora 
de donar resposta als reptes actuals”, diu la 
moció. 
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“Les entitats esportives del municipi gaudeixen de salut i estan gestionades de 
manera excel·lent”

la passada legislatura, amb 25 anys va 
esdevenir el regidor de govern més jove de 

l’Ajuntament de Roda de Berà. Com va viure 
aquell primer mandat?
Doncs evidentment suposava un nou repte, ja 
que mai m’havia trobat vinculat al món de la 
política i, certament, en el moment en què el 
Pere m’ho va proposar mantenia un 
desconeixement relatiu en el que respecta al 
funcionament del nostre consistori. Sí que és 
cert, però, que sempre havia participat de 
manera activa en entitats com Roda Jove o el 
Club Atlètic Roda de Berà. La manera 
d’enfocar-ho doncs va ser similar, en el sentit 
de treballar de cara al nostre poble, però en 
aquesta ocasió des d’una vessant 
completament diferent.

Des del primer moment va agafar les regnes 
d’una de les àrees més complexes d’un 
consistori, la d’Hisenda. Va suposar un gran 
repte per a vostè? 
Podríem dir que va esdevenir el regal de 
benvinguda. Entenc que se’m va assignar per la 
meva vinculació laboral al món financer. Cal dir, 
però, que l’àrea d’Hisenda del nostre 
Ajuntament, i de les entitats públiques en 
general, manté algunes similituds amb l’àmbit 
privat en el relatiu a la part comptable, però en 
el còmput global el que presenta majorment 
són diferències notòries. Vaig necessitar, 
evidentment, un termini d’adaptació i formació, 
temps en el qual també vaig poder comptar 
amb el reforç i el suport de la que en aquell 
moment era la nostra interventora. 
Respecte de la pregunta, va suposar un repte en 
aquell moment, sí, però podríem dir que pel 
caire dinàmic de l’àrea i pels assumptes que 
s’hi tracten, suposa un repte dia rere dia.

Recentment, el plenari va aprovar el pressupost 
per a l’exercici 2024. Tenint en compte l’actual 
situació econòmica pel context inflacionista, va 
ser molt complicat poder tancar els comptes? 
De quina forma ha afectat l’increment dels 
preus de molts béns i serveis a les arques 
municipals? 
Tot i que aquest assumpte dona per a molt, 
tractaré de ser el més sintètic possible. Tal com 
comentes venim d’un escenari inflacionista 
desmesurat, l’inici del qual se situa en l’esclat 
de la guerra a Ucraïna. Cal tenir en compte que 
el valor objectiu relatiu a la inflació a la zona 
Euro ronda el 2% interanual, i al llarg de l’any 
2023 es van arribar a assolir pics mensuals 
superiors al 10%. Aquest fet té encara major 
incidència en la tasca del dia a dia de 
l’Ajuntament, ja que els valors que esmentava 
fan referència a una cistella de la compra tipus, 
però molts els béns i serveis que el Consistori 
adquireix i contracta van sofrir en el mateix 
període increments en el preu molt superiors. 
Un exemple molt clar és la partida del nostre 
pressupost que va destinada a sufragar la 
despesa derivada dels subministraments 
elèctrics. En els exercicis 2019 i 2020, aquesta 
despesa es situava aproximadament en els 
400.000 euros anuals. L’any 2022 es va arribar 

A  

ENTREVISTA A GERARD SOLÉ, REGIDOR 
D’HISENDA, ESPORTS, INFÀNCIA I JOVENTUT 

a consumir més d’1.000.000 d’euros en aquest 
concepte. Aquest fet, unit a la política de 
congelació d’impostos que el nostre Equip de 
Govern ha mantingut sempre que ha estat 
possible, ha provocat desequilibris econòmics 
importants en els comptes 2022 i 2023. És per 
això que les mesures preses a l’any actual van 
encaminades a corregir-los, amb la dificultat 
que entranya haver d’efectuar una reducció en 
la despesa però mantenir el nivell de serveis que 
s’ofereixen.

Durant els darrers anys, amb l’increment 
poblacional els clubs esportius locals han 
viscut un creixement exponencial. N’és un 
exemple el Club Atlètic Roda de Berà, que ja 
compta amb un total de 17 equips, entre ells 
dos de femenins.  
Quin són els reptes que creu que s’han 
d’assumir en clau local en l’àmbit esportiu? 
Penso que, com dius, l’increment poblacional és 
un factor a tenir en compte, però que encara és 
més important l’equip humà que s’encarrega de 
dirigir i dinamitzar l’activitat d’entitats com la 
del Club Atlètic Roda de Berà. En aquest sentit 
nosaltres, com a Consistori, no hi podem 
intervenir, encara que és cert que tampoc és 
necessari doncs les entitats esportives del 
municipi gaudeixen de salut i estan gestionades 
de manera excel·lent. Et diria que el principal 
repte sempre ha de ser el de seguir creixent, tant 
a nivell de volum com de qualitat en el servei 
que es presta, i penso que s’està assolint de la 
manera que toca, progressivament. El 
creixement descontrolat no sempre és positiu, 
doncs el club o entitat en qüestió ha de disposar 
de l’estructura per a poder assumir-lo, i en el 
cas del nostre poble s’està treballant de la 
manera adequada. I la nostra funció és, per 
suposat, la de donar-los suport com fins ara, 
tant a nivell logístic com econòmic.

No podem obviar tampoc el creixement del 
complex esportiu L’Eixample. L’externalització 
de la gestió d’aquesta zona esportiva municipal 
va ser una de les apostes de l’equip de Govern 
durant la passada legislatura. Quin és el balanç 
que en fa? 
Doncs et diria que el balanç només pot ser 
positiu. Tot i que en el moment de l’aprovació 
del canvi de gestió alguns grups municipals s’hi 
van oposar, el que cercàvem és el que 
efectivament està succeint, i la dinamització 
esportiva a la zona ha fet créixer de manera 
molt important el nombre d’usuaris. Fa poques 
setmanes van celebrar la primera presentació 
del club de pàdel, i realment feia goig de veure 
com en un termini de menys de 2 anys s’ha 
aconseguit conformar un total de 3 equips 
masculins i 2 de femenins. A més, també hem 
viscut una millora important en quant a les 
infraestructures. Les ja existents han patit un 
rentat de cara important i, Jocnet, la 
concessionària, n’ha abordat d’altres, entre les 
que destaca la nova pista de pàdel.
En aquest sentit, voldria repetir el que ja vaig 
expressar fa cosa d’un parell d’anys al plenari, i 
és que aquest canvi de gestió ens ha permès 

ampliar i millorar la qualitat de l’oferta 
esportiva, a través d’una optimització dels 
recursos econòmics que es destinen a la zona.

Pel que fa a les àrees d’Infància i de Joventut, 
quines accions s’estan duent a terme? 
A nivell d’infància i joventut ens movem 
sobretot a través del conveni TRAC, doncs 
d’aquesta manera aconseguim dur a terme 
activitats que, per volum d’usuaris, tindríem 
més dificultats per a organitzar si únicament 
les canalitzéssim a joves i infants del nostre 
municipi. En aquest sentit, fa cosa de dues 
setmanes que els joves de Roda de Berà van 
poder gaudir de la neu a través de l’esquiada, i 
en el marc de les sortides d’aventura existeix la 
previsió d’organitzar-ne una de nova a Rialp, 
probablement als mesos d’estiu.
En l’apartat formatiu, durant la Setmana Santa 
s’oferirà el curset de pre monitor i, 
previsiblement a finals d’any, el de monitor.
Finalment, estem treballant conjuntament amb 
el Departament de Justícia i Serveis socials a 
nivell comarcal per a que es pugui 
desenvolupar de nou la Mesa de Prevenció, un 
espai on es comparteixen experiències entre 
diferents agents que intervenen amb el món 
juvenil per tal de cercar estratègies d’integració 
i dinamització, entre d’altres.



finals d’octubre de 2022 es van donar els 
primer passos del projecte de la variant de 

la línia elèctrica 110 kV SE Tarragona-SE la Gel-
trú i SE Altafulla-SE Garraf, per a traslladar les 
torres d’alta tensió fora de les zones poblades. 
En aquell moment, es van reunir a l’Ajuntament 
representants tècnics de la Generalitat de Cata-
lunya i d’E-Distribución Redes Digitales amb els 
propietaris afectats per a realitzar l’aixecament 
de les actes prèvies a l’ocupació de les finques 
per on discorreria el nou traçat de les torres 
elèctriques al terme municipal de Roda de Berà. 

No hi havia hagut cap moviment més fins ara, 
quan s’han iniciat els primers treballs, amb el 
moviment de terres, en una zona propera a la 
Deixalleria i a l’AP-7. Per fi, la demanda històrica 
de l’Ajuntament i de tants veïns i veïnes serà 
aviat una realitat. 

Actualment, un total de 33 torres creuen els 
municipis de Roda de Berà i de Creixell, des 
del límit amb El Vendrell i fins a la urbanització 
Poblamar, de la Pobla de Montornès. Travessen 
zones residencials, a Roda de Berà els barris de 
Les Torres i de Berà Mar, motiu pel qual l’objectiu 
principal del projecte és allunyar-les el màxim 
possible dels habitatges. 

E

COMENÇA EL TRASLLAT DE LES TORRES 
ELÈCTRIQUES FORA DE LES ZONES POBLADES DE 
RODA DE BERÀ I DE CREIXELL 

A mitjans de febrer es van iniciar els primers treballs del projecte, amb el 
qual s’instal·laran 26 noves torres, en un nou traçat paral·lel a l’AP-7, i es 
desmuntaran els 33 punts actuals.  

’equip de Govern de Tria Roda va portar 
a la sessió plenària del gener l’aprovació 

d’una moció per reclamar als governs de l’Estat 
i de la Generalitat una reforma estructural del 
sistema de finançament local, la qual pugui asse-
gurar el compliment del principi de suficiència 
financera. El document, una proposta de les dues 
associacions municipalistes de Catalunya, la 
Federació de Municipis Catalans i l’Associació 
Catalana de Municipis, va rebre el suport dels 
regidors i regidores del PSC i ERC, i l’abstenció de 
Populars per Roda i Junts per Roda. 

Al text es denuncia l’actual legislació lesiva 
contra l’autonomia local que es va concretar 
amb la Llei de Racionalització i Sostenibilitat de 
l’Administració Local (LRSAL) i que s’ha agreujat 

L

L’EQUIP DE GOVERN DEMANA A L’ESTAT I A LA 
GENERALITAT UNA REFORMA DEL FINANÇAMENT 
DELS ENS LOCALS 

La moció presentada per Tria Roda, a proposta de la Federació de Municipis 
Catalans i de l’Associació Catalana de Municipis, va rebre el suport del PSC i 
d’ERC

amb la pandèmia de la COVID-19 i la guerra 
d’Ucraïna, “amb la conseqüent i actual crisi que 
ha provocat un augment del preu de les matèries 
primeres i, en general, l’increment del cost dels 
serveis i inversions que donen o s’impulsen des 
dels ens locals”.

La situació s’ha vist agreujada per la disminució 
dels ingressos dels ajuntaments, derivada de 
decisions en l’àmbit europeu, estatal i català, 
com ara la reforma de l’impost sobre l’increment 
del valor dels terrenys urbans; però també per 
l’atribució continuada de noves obligacions als 
ens locals sense rebre finançament. 

Tenint en compte aquest context, la moció 
demana al govern de l’Estat i a la Generalitat que 

impulsin una taula de negociació amb les entitats 
municipalistes per establir les bases del nou 
finançament local, i que, mentre s’acorda aquest 
nou sistema, s’habiliti “de manera conjuntural 
un repartiment més equitatiu dels tributs i dels 
ingressos de l’Estat i que la participació dels ens 
locals es correspongui amb les seves competèn-
cies, la prestació de serveis impropis i resolgui 
la nul·la capacitat del sistema de finançament 
actual per a donar resposta a les necessitats de 
la ciutadania”. 

Finalment, també s’insta a l’Estat a derogar la 
LRSAL, ja parcialment derogada, la qual “no té 
avui cap sentit i limita l’autonomia local a l’hora de 
donar resposta als reptes actuals”, diu la moció.

El nou traçat, de 6,4 quilòmetres, necessitarà 
26 noves torres, 20 d’elles al terme municipal ro-
denc, més modernes i estretes que les anteriors, 
i discorrerà quasi paral·lel a l’autopista AP-7. 

El projecte d’E-Distribución té un cost de 2 

milions d’euros. L’avantprojecte inicial va ser re-
dactat fa 10 anys, al 2014, i ha estat modificat en 
diverses ocasions, convertint-se en el projecte 
actual, el qual compta amb informes favorables 
de diferents departaments de l’Estat i de la 
Generalitat. 

5ACTUALITAT
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es obres de rehabilitació de Cal Guivernau 
per a convertir aquest emblemàtic edifici

en la nova biblioteca Joan Martorell Coca es van 
iniciar a principis del passat mes de novembre. 
Durant aquests quatre mesos s’han efectuat 
els enderrocs previs i les cates amb seguiment 
arqueològic. El projecte inicial ja preveia l’apari-
ció, segons les inspeccions visuals, de tines 
d’oli i d’un pou d’aigua, per a les quals es duria a 
terme una actuació que permetria deixar visibles 
aquestes restes en el nivell de semisoterrani. 

Amb la finalització dels treballs d’excavació amb 
seguiment arqueològic, però, s’han identificat 
més estructures d’antics elements funcionals 
de la casa que no es preveien, com ara cups 
d’oli o vi, restes de tenalles de ceràmica i bases 
d’un antic molí o premsa, les quals és necessari 
documentar. A més a més, s’han trobat arcades 
construïdes amb carreus de pedra amb un 
disseny molt interessant, alguna d’elles de doble 
arc. Per la posició que ocupen tots aquests nous 
elements, no són compatibles amb la distribució 
prevista en el projecte executiu, assegura l’infor-
me de la direcció de l’obra. 

L

LA LOCALITZACIÓ DE RESTES ARQUEOLÒGIQUES 
PARALITZA TEMPORALMENT LES OBRES DE 
REHABILITACIÓ DE CAL GUIVERNAU

L’Ajuntament es troba a l’espera de la valoració que ha de realitzar un 
arqueòleg i del permís del departament de Cultura de la Generalitat per a 
tractar les restes. 

Davant d’això, el consistori ha hagut de paralit-
zar temporalment les obres a l’espera que un 
arqueòleg realitzi un informe valorant les restes 
trobades, les quals podrien ser de l’època 
medieval, i fins a conèixer el grau de tractament 
i desmuntatge que autoritzarà el departament 
de Cultura de la Generalitat de Catalunya. 

Bé Cultural d’Interès Local

L’edifici de Cal Guivernau es troba al nucli antic 
de Roda de Berà entre les places de l’Església i de 
la República. Per les seves característiques i per 
la seva història ha esdevingut un dels referents al 
centre de la vila.

L’origen de Cal Guivernau és desconegut. Els 
primers documents daten de l’any 1793 quan 
pertanyia a la família Vidal Guivernau. L’any 1922 
l’Ajuntament va comprar l’edifici a la família Vidal 
per tal de convertir-lo en les escoles públiques. Al 
1928 es van habilitar els habitatges dels mestres 
i es van condicionar uns espais per a les aules. 
Aquesta adequació va suposar l’enderroc d’una 
part de la casa adjacent, Cal Barot, per ampliar la 
plaça i rebaixar el terreny de davant de Cal Guiver-

nau. L’escola va entrar en funcionament durant el 
curs 1933-34 i ho va ser fins als anys 70 quan, per 
l’augment demogràfic, algunes de les aules es van 
traslladar a la nova escola, darrere de l’actual edifici 
de l’Ajuntament.

Pel seu estat de conservació a principis dels 2000 
es va plantejar el seu enderrocament, però el Centre 
d’Estudis Rodenc, de Les Monges Associació Cultural, 
es va oposar i va demanar a l’Ajuntament i al departa-
ment de Cultura de la Generalitat que s’elaborés un 
estudi oficial. 

Va ser al juny de 2001 quan la Direcció General del 
Patrimoni Cultural va fer arribar a l’Ajuntament uns 
informes en què es destacava la possibilitat que Cal 
Guivernau fos el castell de Roda de Berà, una qüestió 
que va ser reafirmada per la Comissió Territorial del 
Patrimoni Cultural al febrer de 2002. A dia d’avui, però, 
no s’han aconseguit prou evidències històriques. El 
que sí és constatable és el valor històric, cultural i 
patrimonial que Cal Guivernau té per a Roda de Berà. 
Per aquest motiu, a instàncies també del Consell 
Comarcal del Tarragonès i de la Societat Catalana 
d’Arqueologia, l’Ajuntament va declarar Cal Guivernau 
Bé Cultural d’Interès Local al març de 2010.
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mb l’inici del nou any, l’Ajuntament de Roda 
de Berà va iniciar una reorganització del

servei de recollida de les restes vegetals amb la 
retirada dels contenidors de la via pública. L’ob-
jectiu era evitar l’ús indegut que una part de la 
ciutadania i empreses de jardineria estaven fent 
del servei i optimitzar recursos.

La decisió del consistori rodenc, però, ha tingut 
conseqüències per a l’Ajuntament de Creixell, 
que ha vist com les restes vegetals abocades 
als contenidors o abandonades a la via pública 
s’han incrementat considerablement durant 
aquests mesos. La hipòtesi amb més sentit i 
que defensen els dos alcaldes, Pere Virgili i 
Montserrat Muñoz, seria que els industrials que 
fins al desembre utilitzaven les caixes metàl·li-
ques de Roda de Berà de forma il·legal per 
estalviar-se el cost de la planta de tractament 
de residus, es desplacen ara fins a Creixell per 
continuar amb aquesta mala praxis. Aquests 
professionals estan obligats a portar les restes 
vegetals derivades del seu treball a una planta 

A

RODA DE BERÀ I CREIXELL PATEIXEN LA MALA 
PRAXIS DELS PROFESSIONALS DE LA JARDINERIA 
AMB LA GESTIÓ DE LES RESTES VEGETALS 

L’Ajuntament de Roda de Berà ha 
reorganitzat el servei de recollida 
de la poda, centralitzant-lo en la 
Deixalleria, per evitar l’ús indegut 
que una part de la ciutadania i 
empreses de jardineria estaven fent 
dels contenidors de la via pública. 

El consistori creixellenc ha reportat 
un increment de la recollida de les 
restes vegetals, atès que aquests 
professionals utilitzen ara els 
contenidors de Creixell per abocar-hi 
la poda. 

de tractament i, de fet, és un concepte que ja cobren 
al seus clients. Ambdós batlles creuen que no 
només serien industrials de Roda de Berà, sinó 
també d’altres municipis veïns, com ja succeïa 
també a Roda. 

L’ús indegut dels contenidors, on també s’hi aboca-
ven andròmines i altres residus de tot tipus, havia 
provocat un sobre cost molt elevat per a les arques 
municipals del consistori rodenc, ja que la presència 
d’impropis als contenidors metàl·lics de la poda 
havia arribat a incrementar fins a un 130% el cost del 
tractament d’aquests residus; un augment que 
l’equip de Govern no volia que revertís en la ciutada-
nia. 

Per aquest motiu es va prendre la decisió de centra-
litzar el servei de recollida de la poda a la Deixalleria, 
on la ciutadania i els petits industrials -amb menys 
de tres treballadors- poden dipositar les restes 
vegetals, fins a 200 quilos al dia. Pel que fa a les 
petites restes vegetals, no llenyoses, es poden conti-
nuar abocant al contenidor marró, el d’orgànica. 

Ambdós ajuntaments vigilaran de forma 
exhaustiva per evitar els abocaments il·legals i 
sancionaran a les empreses i a la ciutadania que 
no compleixin amb la normativa vigent. 

En el cas de Roda de Berà, l’ordenança de civis-
me i convivència ciutadana prohibeix buidar, 
abocar o dipositar qualsevol mena de residu a la 
via pública. Fer-ho comporta sancions de fins a 
750 euros. Durant l’any 2023 es van obrir 27 
expedients sancionadors i es van fer 51 adverti-
ments. Enguany, des de l’1 de gener, són més 
d’una desena els expedients iniciats per aboca-
ments il·legals. 

Pel que fa al municipi de Creixell, les sancions 
poden arribar fins als 450 euros, tot i que està 
prevista una modificació de l’ordenança per tal 
d’endurir aquestes penalitzacions. 
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es famílies més compromeses amb el 
medi ambient són premiades des de fa 

tres anys a Roda de Berà amb una reducció, 
entre un 5 i un 10%, del seu rebut anual de la 
recollida d’escombraries. Al gener de 2023 
l’Ajuntament va tornar a posar en marxa el Pas-
saport Verd, una iniciativa a través de la qual les 
famílies rodenques aconsegueixen una reduc-
ció de la taxa de la brossa amb les seves visites 
a la Deixalleria. 

Un total de 117 famílies van demanar el seu, de 
les quals 71 el van aconseguir omplir, fins als 5 
segells, 15 d’elles, i fins als 10 segells o més, en 
el cas de 56 famílies, les qui es beneficiaran del 
10% de reducció en el rebut d’aquest any. 

L’objectiu d’aquesta iniciativa és incentivar la 
correcta separació i el reciclatge dels residus 
per als quals no hi ha un contenidor específic a 
la via pública: tot tipus de voluminosos, com 
mobles, electrodomèstics, andròmines, mata-
lassos, etc.; restes vegetals, aparells informà-
tics, bateries, piles, termòmetres, radiografies, 
pneumàtics, fluorescents, fustes, runes, pintu-
res i dissolvents, ceres i betums, tòners, enva-

L

MÉS D’UNA SETANTENA DE FAMÍLIES 
ACONSEGUEIXEN OMPLIR EL SEU PASSAPORT VERD

Es beneficiaran aquest d’any d’una reducció entre el 5 i el 10% en el rebut de la 
recollida d’escombraries. 
Les famílies que ho desitgin han passar per l’Ajuntament a buscar el nou 
Passaport Verd de 2024. 

sos de fitosanitaris, càpsules de cafè o joguines 
velles. La iniciativa no inclou tots aquells 
residus que, tot i que també es poden portar a la 
Deixalleria, com el paper i cartró, els envasos de 
vidre, els envasos lleugers, la roba o l’orgànica, 
ja existeixen al carrer contenidors destinats a la 
seva gestió.

Les famílies que vulguin aconseguir aquesta 
reducció en el rebut de 2025 poden passar per 
l’Ajuntament a buscar el seu nou Passaport 
Verd. Per guanyar nous segells hauran de fer 
entre 5 i 10 aportacions a la Deixalleria durant 
tot l’any, cadascuna d’elles de més de 5 quilos 
de pes. 

Aquesta reducció és, a més a més, acumulable. 
Les famílies que ja es beneficiïn del 25% de 
reducció per baixa renda familiar, tal com 
contemplen les ordenances fiscals, poden 
acumular també aquest descompte del 5 o del 
10% que ofereix el Passaport Verd. Així, aquelles 
famílies compromeses amb el medi ambient 
que facin ús freqüent de la Deixalleria podran 
aconseguir fins a un 35% de reducció en la taxa 
de la recollida d’escombraries de 2025. 

gents de la Policia Local de Roda de Berà 
van detenir el 8 de març dos individus, un

home de 36 anys i una dona de 34, ambdós 
veïns de l’Hospitalet de Llobregat. Va ser durant 
un dels controls policials que els agents efec-
tuen de forma diària en diferents punts del 
municipi, dins del pla estratègic de prevenció de 
la policia rodenca. En ser identificats com dos 
presumptes delinqüents en situació de cerca i 
captura per diverses investigacions obertes per 
unitats d’investigació del cos de Mossos d’Es-
quadra, van ser detinguts. 

Ambdós estan acusats per delictes de furts 
perpetrats a municipis de Catalunya, com ara 
Sant Fruitós, Figueres o Reus, emprant els 

A

LA POLICIA LOCAL DETÉ DOS INDIVIDUS EN CERCA 
I CAPTURA PER PERPETRAR FURTS AMB ELS 
MÈTODES “TELETUBBIE” I “DE LA SEMBRA”

Les dues persones, veïnes de l’Hospitalet de Llobregat, van ser identificades i 
detingudes en un control policial. 

mètodes “de la sembra” i “Teletubbie”. Aquest 
últim, conegut també com a “mimosa”, consis-
teix en donar-li una abraçada a la víctima 
mentre la persona li sostreu els objectes perso-
nals i de valor. Pel que fa a la víctima, acostu-
men a ser persones grans a les que agafen 
desprevingudes. 

La col·laboració entre els diferents cossos 
policials, el traspàs d’informació i el suport 
tecnològic del qual disposa la policia rodenca 
han estat fonamentals per a la identificació i la 
detenció d’aquestes persones, demostrant la 
importància de la implicació de la Policia Local 
en la lluita contra tot tipus de delictes. 
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ls temps actuals requereixen nous canals per connectar de forma eficaç amb 
els oients i, per aquest motiu, Roda de Berà Ràdio estrena pàgina web pròpia,E

RODA DE BERÀ RÀDIO ESTRENA WEB I MILLORA EL 
SERVEI D’STREAMING 

Amb l’objectiu de facilitar un millor 
accés als oients i oferir-los un servei 
de més qualitat.

L’emissora compta amb una trentena 
de persones col·laboradores. 

amb l’objectiu de facilitar l’accés als oients i oferir un servei d’streaming més 
òptim. 

Tot i que l’emissora emet per internet des del 2011, el servei que oferia patia algu-
nes deficiències, com el flux limitat o la baixa qualitat sonora. Amb el nou servei, de 
l’empresa Enacast, millora considerablement la qualitat del so, així com la quanti-
tat d’oients que es poden connectar de forma simultània, ja que l’eina està creada 
específicament per a emissores de ràdio. 

El nou web, allotjat a www.rodadeberaradio.cat, s’adapta a qualsevol dispositiu. 
És senzill i intuïtiu, i conté tota la informació com els programes que s’emeten 
actualment, la graella de programació, les dades de contacte, les notícies relacio-
nades amb les persones o entitats entrevistades, el pòdcast, la ràdio en directe  
(streaming), galeria d’imatges de l’equip i els col·laboradors, així com l’enllaç a 
les xarxes socials de l’emissora.

Un dels importants avantatges que ofereix el servei és l’allotjament del pòdcast 
instantani. És a dir, mentre s’emet un programa es va penjant al pòdcast de 
forma automàtica i, tot just quan acaba, l’oient ja el pot recuperar. 

Amb aquesta gran millora, Roda de Berà Ràdio vol apropar-se encara més a la 
ciutadania. Com a ràdio pública i de proximitat, és una emissora oberta a tothom i que esdevé un 
espai d’informació i d’entreteniment amb gairebé una trentena de col·laboradors i col·laboradores 
que, juntament amb l’equip de l’emissora, treballen per oferir una programació de qualitat. 

L’ALUMNAT DE 
L’ESCOLA SALVADOR 
ESPRIU VISITA LES 
DEPENDÈNCIES DE LA 
POLICIA LOCAL 

ls i les alumnes d’i4 de l’escola Salvador Espriu van visitar el 
passat 23 de febrer la comissaria de la Policia Local de Roda de  

Berà, dins del projecte dels oficis que els petits estan duent a terme 
durant aquest curs escolar. 

Acompanyats per les explicacions del cap de la Policia Local, Antonio 
Gómez, i del caporal Javier López, van visitar les instal·lacions, van 
veure els diferents vehicles policials i van poder sentir-se com si 
fossin agents per un dia. 

El que més els va agradar va ser entrar a la sala de videovigilància, i 
pujar al cotxe policial on van fer sonar les sirenes.  

E



AGENTS DE RODA DE BERÀ DETENEN UN 
PRESUMPTE DELINQÜENT QUE FUGIA DE LA 
POLICIA LOCAL DE TORREDEMBARRA 

Se l’imputen diversos delictes contra la seguretat viària, entre ells, conducció 
temerària, i resistència, desobediència i atemptat contra l’autoritat. 

a Policia Local de Roda de Berà, amb 
agents del cos policial torrenc, van detenir

el 21 de febrer un individu implicat en el furt de 
matrícules a la Pobla de Montornès. La deten-
ció és va poder realitzar després d’una perillosa 
persecució conjunta dels dos cossos, mentre 
l’home, de 38 anys i veí de la Pobla de Montor-
nès, intentava fugir, conduint el seu vehicle de 
forma molt temerària. 

El dispositiu es va iniciar quan, passades les sis 
de la tarda, la base policial de Roda de Berà va 
rebre un avís de Torredembarra informant del 
seguiment d’un vehicle que es dirigia cap a 
Roda de Berà, implicat en un furt, i que havia 
fugit d’un control policial al municipi torrenc. 

El vehicle circulava a gran velocitat per la carre-
tera N-340, posant en perill la resta de vehicles 
de la via. De forma ràpida els agents de Roda de 
Berà van posar en marxa el dispositiu per a 
detenir el conductor. Després d’un seguiment 
coordinat per part de les dues policies, es va 
iniciar la persecució durant la qual l’individu va 
realitzar una conducció evasiva i molt agressiva 
contra els vehicles policials i cap a la resta de 
conductors que circulaven en aquell moment 
per l’N-340 i per la carretera TV-2041. 

La persecució els va portar fins a la carretera de 
Bonastre, on finalment els agents van deixar el 
conductor sense opcions de poder avançar i el 
van obligar a aturar el seu vehicle, moment en 
què va ser detingut. Se li imputen diversos 
delictes, entre ells, conducció temerària; resis-
tència, desobediència i atemptat contra els 
agents de l’autoritat; conduir el vehicle amb la 
suspensió del permís de conduir, sense l’asse-
gurança obligatòria ni la ITV en vigor; i el furt de 
matrícules. 

L

MARCO ANTONIO,
NOU CAPORAL 

arco Antonio Porras és el nou caporal de 
la Policia Local de Roda de Berà. Amb el 

nomenament del sergent Arjonilla va quedar 
vacant una plaça de caporal, que a partir d’ara 
estarà ocupada interinament per ell fins que es 
convoqui la plaça i s’adjudiqui definitivament. 

Marco Antonio va començar la seva carrera 
professional l’any 2005 a Cambrils i des del 
2006 ha treballat com a agent a Roda de Berà 
amb grans resultats policials. 

M

Els agents involucrats en l’operatiu van destacar 
el menyspreu del detingut per la seva pròpia 
integritat “com si no l’importés posar en perill la 
seva vida”, així com dels agents i de la resta de 
conductors. 

La Policia evita l’ocupació d’un habitatge al 
Francaset 

El 19 de febrer, agents de la Policia Local de 
Roda de Berà van impedir un nou intent d’ocu-
pació d’un habitatge, en aquesta ocasió al barri 
del Francaset. 

La ràpida i efectiva intervenció dels agents, i la 
important col·laboració ciutadana han estat 
novament fonamentals per evitar aquesta 
ocupació. Dilluns a la tarda la base policial va 
rebre un avís d’una ciutadana informant de la 
possible ocupació d’un habitatge proper al seu. 
Es van comissionar dues dotacions policials de 
forma immediata amb la finalitat de comprovar 
els fets. 

Un cop allà, els agents van trobar una persona 
que havia aconseguit accedir a la vivenda i mos-
trava resistència a col·laborar amb els agents. 
Finalment, van aconseguir identificar la persona 
i comprovar que no tenia cap títol legal sobre la 
propietat, motiu pel qual se’l va informar sobre 
la il·legalitat de la seva acció i se’l va instar a 
abandonar l’habitatge de forma pacífica. 

La Policia Local agraeix el compromís de la 
ciutadania i la seva participació activa en la 
protecció de l’ordre públic. “Continuarem treba-
llant en estreta col·laboració amb les i els ciuta-
dans per a mantenir un entorn segur i tranquil 
per a tothom a Roda de Berà”, assegura Antonio 
Gómez, cap de la Policia Local. 
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ÓSCAR ARJONILLA, NOMENAT NOU SERGENT DE LA 
POLICIA LOCAL DE RODA DE BERÀ 

Va ser el millor aspirant del procés de promoció interna celebrat al gener. 
es de l’1 de març, la Policia Local de Roda 
de Berà té nou sergent. Aquesta plaça, que 

va quedar vacant al gener de 2022 amb l’ascens 
d’Antonio Gómez com a sotsinspector en cap, 
estarà ocupada a partir d’ara pel funcionari de 
carrera Óscar Arjonilla, qui va signar el seu 
nomenament.

Arjonilla va ser el millor aspirant de tots els 
caporals presentats al procés de promoció 
interna celebrat el passat 11 de gener a l’Ajun-
tament. A mitjans de març ha iniciat a l’Institut 
de Seguretat Pública de Catalunya el curs de 
sergent que es requereix.

El nou sergent va iniciar la seva carrera profes-
sional ara fa 24 anys a Montgat (el Maresme). 
Durant la seva trajectòria ha passat per cossos 
policials de grans ciutats com ara Viladecans o 
l’Hospitalet de Llobregat. L’any 2007 va arribar 
com a caporal a Roda de Berà, on ha exercit 
també com a cap de torn de servei.

A banda de la seva carrera policial, durant els 
anys 2017 i 2018 va ser nomenat, en comissió 
de servei, cap de l’Oficina d’Atenció a la Ciuta-
dania del consistori rodenc, on va encapçalar el 
projecte d’implantació del nou model d’admi-
nistració electrònica amb molt bons resultats.
L’hi van acompanyar l’alcalde Pere Virgili i el 
cap de la Policia Local, Antonio Gómez, qui, 
orgullós, va ser l’encarregat de col·locar-li els 
nous galons. 

D

l Ple de l’Ajuntament va aprovar al gener 
demanar al departament d’Educació de la 

Generalitat de Catalunya la signatura del 
conveni per a redactar i impulsar un Pla Educa-
tiu d’Entorn (PEE). I a la passada sessió de març 
el Ple va aprovar la signatura del conveni de 
col·laboració per al desenvolupament d’aquest 
Pla. 

Abans de manifestar aquesta voluntat a la 
Direcció General d’Atenció a la Família i Comu-
nitat Educativa del departament d’Educació, la 
regidora d’Ensenyament, Rosana Dorantes, es 
va reunir amb representants dels diferents 
centres educatius de Roda de Berà per tal de 
conèixer les seves opinions i inquietuds. En tots 
els casos van donar suport a la proposta. 

Prèviament al seu desplegament, s’efectua una 
diagnosi de la situació en l’àmbit local. El PEE 

E

Els representants de tots els centres educatius de Roda de Berà van donar suport 
a aquesta proposta. 

de Roda de Berà facilitarà la cooperació educa-
tiva entre el departament d’Educació, l’Ajunta-
ment i els centres educatius, amb l’objectiu 
d’assolir l’èxit acadèmic de tot l’alumnat i 
contribuir a millorar les condicions d’escolarit-
zació, la cohesió social mitjançant l’equitat, 
l’educació intercultural, el foment de la convi-
vència, l’ús de la llengua catalana i l’aprenentat-
ge en xarxa. Mitjançant el Pla també es poten-
ciarà la participació en activitats i espais de 
convivència de l’entorn escolar, enfortint la 
relació entre els centres i el seu entorn, així com 
els vincles amb les famílies. 

La Generalitat va establir l’any passat les condi-
cions mínimes per a formalitzar el conveni, 
condicions que Roda de Berà compleix. En 
aquest document es concretaran els termes de 
la col·laboració i el finançament a rebre per al 
seu desplegament. 
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AJUNTAMENT I GENERALITAT SIGNEN UN CONVENI 
DE COL·LABORACIÓ PER IMPULSAR UN PLA 
EDUCATIU D’ENTORN AL MUNICIPI  
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“CINEMA I LITERATURA” CENTRARAN EL 
FIC-CAT 2024 Se celebrarà a Roda de Berà de l’1 al 8 de juny. 

RODA DE BERÀ SIGNA EL 20È CONVENI 
CÓRNER AMB LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA 

L’acte es va celebrar al Palau de la Diputació el 13 de febrer. 

a 16a edició del Festival Internacional de 
Cinema en Català tindrà com a eix temàtic 

el Cinema i la Literatura, amb l’objectiu de 
posar en valor la gran quantitat d’obres 
literàries -al llarg de la història- que s’han 
adaptat al format cinematogràfic per a poder 
ser gaudides a la gran pantalla.

Moltes són les produccions literàries, de tots 
els gèneres (novel·la, conte, història breu, 
poema...) que s’han adaptat des del naixement 
de la indústria cinematogràfica: des de la reco-
neguda Ventafocs, dels germans Grimm, fins al 
darrer bestseller del moment. A Catalunya això 
no ha estat una excepció; grans cineastes han 
sabut transformar els textos escrits en imatges 
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umar esforços i estratègies per traslladar 
al turista la diversitat i riquesa de la Costa 

Daurada i propiciar que la visiti. Aquest és l’objec-
tiu essencial del Conveni Córner, que enguany 
arriba a la seva 20a edició, per a la participació 
conjunta i coordinada al programa de fires i a les 
campanyes de publicitat del Patronat de Turisme 
de la Diputació de Tarragona. 
En aquesta ocasió, el van signar 32 ens públics 
locals, entre ells l’Ajuntament de Roda de Berà, i 
associacions empresarials i ens privats. 
El conveni permetrà que els participants tinguin 
presència en cinc fires nacionals, estatals i inter-
nacionals: ITB (Berlin-Alemanya), WTM (Lon-
dres-Regne Unit), FITUR (Madrid), B-Travel (Bar-
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i reflectir tots els detalls en el llenguatge audio-
visual.

Però les adaptacions no són l’únic lligam entre el 
cinema i la literatura, ja que qualsevol producció 
audiovisual neix de textos, d’un guió literari, d’un 
guió tècnic, d'un storyboard...

I de tot això versarà aquesta edició: de les 
relacions entre les històries escrites i les 
històries projectades, de com es transformen els 
codis narratius al llenguatge de les pantalles, de 
les escriptores i dramaturgs del país més adap-
tats i de les cineastes i realitzadors que millor els 
han adaptat... En definitiva, tractarem d'analitzar 
les diferències i les semblances entre la manera 

d’explicar històries en la literatura i en el 
cinema partint d’una tesi bàsica: hi ha codis 
en el llenguatge artístic que són universals.

En relació amb l’eix temàtic, el director de 
cinema Víctor Alonso-Berbel, antic membre 
del Comitè Organitzador del FIC-CAT, ha escrit 
unes paraules: 

“Fa vint-i-vuit mil anys, en algun indret del 
planeta, els estels prenen forma en la fosca. 
Una nena pregunta a la seva mare a la vora del 
foc, i ella busca en les paraules una resposta 
que encara no coneix. "Tres caçadors", li 
explica, "perseguien un animal salvatge enmig 
de la nit. L'animal va córrer, i córrer, lluitant per 
la seva llibertat en una cursa contra el destí. 
Va trepar una muntanya, tan amunt que va 
tocar el cel, i allà es va convertir en estels." 
"Per això", pregunta la filla, "semblen una 
óssa?". La mare assenteix, satisfeta de veure 
en els ulls de la nena una explicació per a la 
incògnita. "Els tres estels de la cua són els 
caçadors, que encara la persegueixen." Ella no 
ho sap encara, però ha inventat la caça 
còsmica: un dels primers relats que coneixem 
de la nostra història.

Tots els relats il·luminen, com els estels, les 
incògnites en la nit. Primer de mares a filles, 
després en esborralls de tinta sobre les pàgi-
nes d'un llibre, avui des del feix de llum d'una 
projecció sobre un llençol. Potser el cinema i 
la literatura no són més que contes: contes 
que ens expliquem quan estem junts i juntes a 
les fosques. Contes que ens expliquem per 
mantenir viva la il·lusió que allà fora, en algun 
lloc, les nostres preguntes tenen resposta”.

El Festival se celebrarà de l’1 al 8 de juny a 
Roda de Berà, i les inscripcions per a partici-
par en les diferents categories -llargmetratge, 
documental, curtmetratge, videoclip i treball 
de centre educatiu- romandran obertes fins el 
22 de març. Cal fer-les, de forma gratuïta, al 
web del Festival.

celona) i Navartur (Pamplona), i en una campanya 
de comunicació conjunta, sota el paraigua de la 
Diputació de Tarragona. 
Els cinc municipis de la marca La Costa del Baix 
Gaià, Roda de Berà, Tarragona, Torredembarra, 
Creixell i Altafulla van decidir tornar a adherir-se ja 
que el Córner és des de l’any passat més flexible i 
s’adapta a les necessitats dels participants. 
D’aquesta forma, del 23 al 25 de febrer, els cinc van 
participar de la mà de la Diputació a la Fira Navartur 
amb un espai singularitzat i un taulell independent, 
i una imatge gràfica també diferenciada. Fora del 
paraigua de la Diputació, La Costa del Baix Gaià es 
promocionarà en altres fires com ara Aratur, al 
maig, a Saragossa. 



ENTREVISTA EVA M. GIMÉNEZ, PORTAVEU DEL 
GRUP MUNICIPAL D’ERC RODA DE BERÀ. 

“Estic compromesa 
a pressionar per 
aconseguir canvis 
concrets i a treballar 
perquè els serveis 
municipals contribueixin 
a millorar la qualitat de 
vida a Roda de Berà” 

questa és la segona legislatura en què Eva 
M. Giménez és regidora de la corporació i 

Continua.

portaveu del grup municipal d’Esquerra Repu-
blicana de Catalunya de Roda de Berà. Parlem 
amb ella sobre els primers mesos de l’actual 
mandat, les mocions presentades al Ple, així 
com de les seves preocupacions. 

Han passat nou mesos des de l’inici de l’actual 
legislatura. Quin balanç en fa? 

És evident que després de nou mesos de 
l'actual legislatura, encara hi ha molts aspectes 
que requereixen millora urgent al nostre muni-
cipi. El servei de transport municipal segueix 
sent deficient, els carrers continuen bruts, la 
recollida selectiva no funciona adequadament, 
els abocaments il·legals proliferen i el senti-
ment d’inseguretat està en augment. Aquesta 
situació és preocupant i demana una resposta 
immediata per part de l'equip de govern. Com a 
regidora, estic compromesa a pressionar per 
canvis concrets i a treballar per assegurar que 
els serveis municipals satisfacin les necessi-
tats de les nostres ciutadanes i ciutadans i 
contribueixin a millorar la qualitat de vida a 
Roda de Berà.

És veritat que el principal obstacle que ens 
trobem en aquesta legislatura és la manca de 
voluntat per part de l'equip de govern per 
acceptar les mocions que presentem des dels 
grups de l'oposició per abordar aquests proble-
mes. És decebedor que no estiguin oberts a 
escoltar les nostres propostes i que no recone-
guin el valor de la diversitat d'idees en la presa 
de decisions municipals. Tot i que és cert que el 
govern local va ser escollit per la ciutadania i 
gaudeix d'una majoria absoluta, és important 
recordar que representen a tots els habitants 
del nostre municipi, incloent aquells que no els 
van donar suport a les urnes. Des de l'oposició, 
estem compromesos a seguir fent sentir la veu 
de les ciutadanes i dels ciutadans i a lluitar per 
un govern més transparent i inclusiu a Roda de 
Berà.

Al Ple de febrer, després d’escoltar la pagesia 
rodenca, vau decidir participar en una moció en 
suport del sector agrari. Què us van transmetre 
els pagesos i les pageses? 

Els pagesos i les pageses de Roda de Berà ens 
van transmetre la seva profunda preocupació 

A

per la manca d'iniciatives per part del govern 
local per incentivar i mantenir l'activitat agrícola 
al nostre municipi. Ens van informar dels entre-
bancs que enfronten en el seu dia a dia, especial-
ment a la zona del Camí dels Horts, on es posen 
obstacles a aquells que conreen la terra. També 
van destacar les dificultats en la restauració de 
l'edifici de la Cooperativa, que és crucial per al 
desenvolupament del sector agrari local.

Tot i que l'equip de govern no accepta propostes 
que els condicioni la seva acció de govern, des 
d’Esquerra Republicana vam decidir donar 
suport a la moció perquè era destinada a admi-
nistracions superiors i necessitava una resposta 
urgent per garantir el futur del nostre sector 
agrari.

A través de tres esmenes incloses en la moció, 
vam demanar al Govern de l’Estat Espanyol 
modificar la Llei estatal de la cadena alimentària 
per evitar que els pagesos venguin sota preu de 
cost, instar la Unió Europea a modificar les lleis 
europees de lliure comerç que perjudiquen la 
pagesia, i agilitzar el pagament dels ajuts, espe-
cialment en casos d’emergència.

A més, també hem fet arribar aquestes deman-
des al nostre partit. El nostre grup polític al Con-
greso de los Diputados ha demanat a l'Estat la 
modificació de la llei de la cadena alimentària per 
abordar aquestes qüestions de manera efectiva.

Aquesta acció demostra el nostre compromís 
amb els interessos i les necessitats del sector 
agrari local, així com la nostra capacitat per 
influir positivament en la política a diferents 
nivells de govern.

Quines altres mocions voldria destacar de les 
presentades en les darreres sessions plenàries. 

Una de les mocions que voldria destacar és la 
presentada per Tria Roda per abordar el paga-
ment del dragatge de sorra a la platja llarga. En 
aquest cas, vam decidir abstenir-nos perquè 
considerem que és crucial trobar solucions que 
es basen en estudis científics i que aquesta 
despesa no està prevista en els pressupostos 
municipals. En teoria, aquesta despesa hauria de 
ser sufragada pel Port, i ens va semblar oportú 
exigir que així fos. És important assenyalar que 
no es va consultar amb nosaltres per a la despe-
sa, però sí per reclamar el pagament a les admi-
nistracions superiors, la qual cosa va resultar 
incoherent.

Una altra moció que voldria destacar és la 
presentada de forma conjunta per instar a la 
reobertura del CAP del carrer La Sínia. En aquest 
cas, tots coincidíem en la necessitat d'aquesta 
reobertura per facilitar i apropar l'atenció 
primària a la gent que viu a la zona costanera, 
especialment durant l'estiu. A més, després de la 
presentació de la moció, vaig mantenir una 
reunió amb la directora territorial del departa-
ment de salut de la Generalitat al Camp de Tarra-
gona per exigir millores en el servei de salut a les 
persones del nostre municipi. Aquesta és una 
mostra del nostre compromís per defensar els 
interessos de les nostres ciutadanes i ciutadans 
i treballar per millorar la seva qualitat de vida.

A la darrera entrevista va destacar dues prin-
cipals preocupacions del seu grup municipal, 
la gestió dels residus i el transport públic. Hi 
ha hagut millores al respecte?
Respecte al transport públic, creu que ha 
millorat el servei amb la implantació del 
PasBus?   

Malauradament, en quant a la gestió dels 
residus, no podem informar de millores signi-
ficatives. En comptes de progressar, hem 
retrocedit. Mentre altres poblacions similars a 
la nostra ja han implementat iniciatives inno-
vadores per millorar la recollida selectiva, 
com ara el sistema porta a porta i l'establi-
ment d'una taxa justa, aquí seguim estancats. 
Cal tenir en compte, que tot i que l’equip de 
Tria podria argumentar que les xifres de reco-
llida per fraccions han millorat, aquest 
augment és directament proporcional al 
nombre de contenidors presents a la via 
pública, que continua augmentant i ocupant 
més espai de la via pública.

Una altra preocupació és el baix nombre de 
llars que utilitzen el Passaport Verd, una 
iniciativa, a proposta d’Esquerra Republicana, 
que bonifica la taxa de recollida selectiva 
segons l’ús de la deixalleria per tal de reduir el 
sobre cost que pateix el nostre ajuntament 
per la barreja de residus. És preocupant veure 
que el nombre de llars que participen en 
aquest programa és irrisori i no ha crescut 
des de la seva implantació l’any 2021. Això 
indica la necessitat de revisar i millorar les 
campanyes de conscienciació. En resum, en 
aquest àmbit, encara tenim un llarg camí per 
recórrer per aconseguir una gestió de residus 
més efectiva, sostenible i justa a Roda de 
Berà.

Pel que fa al transport públic, lamentable-
ment, força gent ens expressa el seu descon-
tentament amb el servei després de la implan-
tació del PasBus. Hi ha una manca de puntua-
litat considerable i els horaris acordats amb 

els usuaris no es compleixen adequadament. 
A més, continuem sense tenir servei de trans-
port municipal els caps de setmana i dies 
festius que ens connecti amb les estacions de 
trens de Sant Vicenç de Calders i de Camp de 
Tarragona, així com amb les poblacions 
veïnes, malgrat que el nostre Grup Municipal 
ho va proposar en el Ple d'octubre de 2019, i 
fou aprovada per majoria, a excepció de 
l’equip de Tria que va votar en contra de la 
millora del servei de transport municipal.

Aquesta connexió de transport és crucial per 
a la satisfacció tant dels turistes com per 
rodenques i rodencs, ja que facilitaria l'accés 
a altres punts de la comarca i milloraria la 

mobilitat a la nostra zona. Per tant, tot i la imple-
mentació del PasBus, encara hi ha molts aspectes 
pendents de millora en el servei de transport 
públic a Roda de Berà.
 
Vostè és la presidenta de la Comissió Especial de 
Participació Ciutadana, quines accions hi ha 
previstes per incentivar la participació dels 
rodencs i les rodenques en la vida municipal? 

En l'anterior legislatura vaig acceptar presidir la 
Comissió Especial de Participació Ciutadana, des 
d’on estem treballant en diverses accions per 
fomentar una participació ciutadana activa i 
significativa a Roda de Berà 

Actualment, estem redactant un reglament que 
permeti els veïns i les veïnes de Roda de Berà 
participar en les decisions que es prenen des de 
l'Ajuntament en benefici de totes i de tots. Estem 
posant “negre sobre blanc” la manera com la 
ciutadania pot incidir en temes que afecten o 
beneficien el nostre municipi a través de 
diferents organismes i plataformes. Estem 
incorporant eines i vies de participació, algunes 
d’elles ja en marxa i d’altres que hem incorporat 
noves iniciatives per donar resposta a les neces-
sitats provinents de les associacions veïnals, 
culturals i esportives.
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portaveu del grup municipal d’Esquerra Repu-
blicana de Catalunya de Roda de Berà. Parlem 
amb ella sobre els primers mesos de l’actual 
mandat, les mocions presentades al Ple, així 
com de les seves preocupacions. 

Han passat nou mesos des de l’inici de l’actual 
legislatura. Quin balanç en fa? 

És evident que després de nou mesos de 
l'actual legislatura, encara hi ha molts aspectes 
que requereixen millora urgent al nostre muni-
cipi. El servei de transport municipal segueix 
sent deficient, els carrers continuen bruts, la 
recollida selectiva no funciona adequadament, 
els abocaments il·legals proliferen i el senti-
ment d’inseguretat està en augment. Aquesta 
situació és preocupant i demana una resposta 
immediata per part de l'equip de govern. Com a 
regidora, estic compromesa a pressionar per 
canvis concrets i a treballar per assegurar que 
els serveis municipals satisfacin les necessi-
tats de les nostres ciutadanes i ciutadans i 
contribueixin a millorar la qualitat de vida a 
Roda de Berà.

És veritat que el principal obstacle que ens 
trobem en aquesta legislatura és la manca de 
voluntat per part de l'equip de govern per 
acceptar les mocions que presentem des dels 
grups de l'oposició per abordar aquests proble-
mes. És decebedor que no estiguin oberts a 
escoltar les nostres propostes i que no recone-
guin el valor de la diversitat d'idees en la presa 
de decisions municipals. Tot i que és cert que el 
govern local va ser escollit per la ciutadania i 
gaudeix d'una majoria absoluta, és important 
recordar que representen a tots els habitants 
del nostre municipi, incloent aquells que no els 
van donar suport a les urnes. Des de l'oposició, 
estem compromesos a seguir fent sentir la veu 
de les ciutadanes i dels ciutadans i a lluitar per 
un govern més transparent i inclusiu a Roda de 
Berà.

Al Ple de febrer, després d’escoltar la pagesia 
rodenca, vau decidir participar en una moció en 
suport del sector agrari. Què us van transmetre 
els pagesos i les pageses? 

Els pagesos i les pageses de Roda de Berà ens 
van transmetre la seva profunda preocupació 

per la manca d'iniciatives per part del govern 
local per incentivar i mantenir l'activitat agrícola 
al nostre municipi. Ens van informar dels entre-
bancs que enfronten en el seu dia a dia, especial-
ment a la zona del Camí dels Horts, on es posen 
obstacles a aquells que conreen la terra. També 
van destacar les dificultats en la restauració de 
l'edifici de la Cooperativa, que és crucial per al 
desenvolupament del sector agrari local.

Tot i que l'equip de govern no accepta propostes 
que els condicioni la seva acció de govern, des 
d’Esquerra Republicana vam decidir donar 
suport a la moció perquè era destinada a admi-
nistracions superiors i necessitava una resposta 
urgent per garantir el futur del nostre sector 
agrari.

A través de tres esmenes incloses en la moció, 
vam demanar al Govern de l’Estat Espanyol 
modificar la Llei estatal de la cadena alimentària 
per evitar que els pagesos venguin sota preu de 
cost, instar la Unió Europea a modificar les lleis 
europees de lliure comerç que perjudiquen la 
pagesia, i agilitzar el pagament dels ajuts, espe-
cialment en casos d’emergència.

A més, també hem fet arribar aquestes deman-
des al nostre partit. El nostre grup polític al Con-
greso de los Diputados ha demanat a l'Estat la 
modificació de la llei de la cadena alimentària per 
abordar aquestes qüestions de manera efectiva.

Aquesta acció demostra el nostre compromís 
amb els interessos i les necessitats del sector 
agrari local, així com la nostra capacitat per 
influir positivament en la política a diferents 
nivells de govern.

Quines altres mocions voldria destacar de les 
presentades en les darreres sessions plenàries. 

Una de les mocions que voldria destacar és la 
presentada per Tria Roda per abordar el paga-
ment del dragatge de sorra a la platja llarga. En 
aquest cas, vam decidir abstenir-nos perquè 
considerem que és crucial trobar solucions que 
es basen en estudis científics i que aquesta 
despesa no està prevista en els pressupostos 
municipals. En teoria, aquesta despesa hauria de 
ser sufragada pel Port, i ens va semblar oportú 
exigir que així fos. És important assenyalar que 
no es va consultar amb nosaltres per a la despe-
sa, però sí per reclamar el pagament a les admi-
nistracions superiors, la qual cosa va resultar 
incoherent.

Una altra moció que voldria destacar és la 
presentada de forma conjunta per instar a la 
reobertura del CAP del carrer La Sínia. En aquest 
cas, tots coincidíem en la necessitat d'aquesta 
reobertura per facilitar i apropar l'atenció 
primària a la gent que viu a la zona costanera, 
especialment durant l'estiu. A més, després de la 
presentació de la moció, vaig mantenir una 
reunió amb la directora territorial del departa-
ment de salut de la Generalitat al Camp de Tarra-
gona per exigir millores en el servei de salut a les 
persones del nostre municipi. Aquesta és una 
mostra del nostre compromís per defensar els 
interessos de les nostres ciutadanes i ciutadans 
i treballar per millorar la seva qualitat de vida.

A la darrera entrevista va destacar dues prin-
cipals preocupacions del seu grup municipal, 
la gestió dels residus i el transport públic. Hi 
ha hagut millores al respecte?
Respecte al transport públic, creu que ha 
millorat el servei amb la implantació del 
PasBus?   

Malauradament, en quant a la gestió dels 
residus, no podem informar de millores signi-
ficatives. En comptes de progressar, hem 
retrocedit. Mentre altres poblacions similars a 
la nostra ja han implementat iniciatives inno-
vadores per millorar la recollida selectiva, 
com ara el sistema porta a porta i l'establi-
ment d'una taxa justa, aquí seguim estancats. 
Cal tenir en compte, que tot i que l’equip de 
Tria podria argumentar que les xifres de reco-
llida per fraccions han millorat, aquest 
augment és directament proporcional al 
nombre de contenidors presents a la via 
pública, que continua augmentant i ocupant 
més espai de la via pública.

Una altra preocupació és el baix nombre de 
llars que utilitzen el Passaport Verd, una 
iniciativa, a proposta d’Esquerra Republicana, 
que bonifica la taxa de recollida selectiva 
segons l’ús de la deixalleria per tal de reduir el 
sobre cost que pateix el nostre ajuntament 
per la barreja de residus. És preocupant veure 
que el nombre de llars que participen en 
aquest programa és irrisori i no ha crescut 
des de la seva implantació l’any 2021. Això 
indica la necessitat de revisar i millorar les 
campanyes de conscienciació. En resum, en 
aquest àmbit, encara tenim un llarg camí per 
recórrer per aconseguir una gestió de residus 
més efectiva, sostenible i justa a Roda de 
Berà.

Pel que fa al transport públic, lamentable-
ment, força gent ens expressa el seu descon-
tentament amb el servei després de la implan-
tació del PasBus. Hi ha una manca de puntua-
litat considerable i els horaris acordats amb 

BABIES PREBENJAMINS

l camp de futbol municipal va acollir el 24 
de febrer a la tarda la presentació de tots 

els equips del Club Atlètic Roda de Barà per a la 
temporada 2023/24. 

La demanda esportiva adreçada als infants i al 
jovent s’ha incrementat en els darrers anys amb 
el creixement poblacional de Roda de Berà, i el 
Club rodenc també ho ha viscut, amb un 
augment del número de jugadors i jugadores. 
Actualment el Club Atlètic Roda de Barà està 
format per més de 200 futbolistes, dividits en 17 
equips: un equip de babies, dos de prebenja-
mins, tres de benjamins, tres d’alevins, dos 
femenins, dos d’infantil, dos de cadets, un juve-
nil i el primer equip. 

L’acte va comptar amb la participació de l’alcal-
de, Pere Virgili; del regidor d’Esports, Gerard 
Solé; de la regidora de Festes, Remei Gavaldà, 
qui actualment ostenta també el càrrec de 
presidenta del Club, fins que se celebrin elec-
cions aviat; i del delegat i subdelegat de la 
Federació Catalana de Futbol a Tarragona, José 
Cosano i Juan Carlos Infantes. També van 
ser-hi presents els regidors Daniel Izquierdo i 
Eva M. Giménez.

E

EL CLUB ATLÈTIC RODA DE BERÀ PRESENTA ELS 
SEUS EQUIPS DE LA TEMPORADA 2023/24

Un total de 17 equips i més de 200 futbolistes formen actualment el club 
rodenc. 

els usuaris no es compleixen adequadament. 
A més, continuem sense tenir servei de trans-
port municipal els caps de setmana i dies 
festius que ens connecti amb les estacions de 
trens de Sant Vicenç de Calders i de Camp de 
Tarragona, així com amb les poblacions 
veïnes, malgrat que el nostre Grup Municipal 
ho va proposar en el Ple d'octubre de 2019, i 
fou aprovada per majoria, a excepció de 
l’equip de Tria que va votar en contra de la 
millora del servei de transport municipal.

Aquesta connexió de transport és crucial per 
a la satisfacció tant dels turistes com per 
rodenques i rodencs, ja que facilitaria l'accés 
a altres punts de la comarca i milloraria la 

mobilitat a la nostra zona. Per tant, tot i la imple-
mentació del PasBus, encara hi ha molts aspectes 
pendents de millora en el servei de transport 
públic a Roda de Berà.
 
Vostè és la presidenta de la Comissió Especial de 
Participació Ciutadana, quines accions hi ha 
previstes per incentivar la participació dels 
rodencs i les rodenques en la vida municipal? 

En l'anterior legislatura vaig acceptar presidir la 
Comissió Especial de Participació Ciutadana, des 
d’on estem treballant en diverses accions per 
fomentar una participació ciutadana activa i 
significativa a Roda de Berà 

Actualment, estem redactant un reglament que 
permeti els veïns i les veïnes de Roda de Berà 
participar en les decisions que es prenen des de 
l'Ajuntament en benefici de totes i de tots. Estem 
posant “negre sobre blanc” la manera com la 
ciutadania pot incidir en temes que afecten o 
beneficien el nostre municipi a través de 
diferents organismes i plataformes. Estem 
incorporant eines i vies de participació, algunes 
d’elles ja en marxa i d’altres que hem incorporat 
noves iniciatives per donar resposta a les neces-
sitats provinents de les associacions veïnals, 
culturals i esportives.



  BENJAMINS

ALEVINS

FEMENINS INFANTIL

CADETS

PRIMER EQUIPJUVENIL  
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l llibre, que parla dels diferents tipus de 
famílies que hi ha, pretén ampliar la mirada 

d’aquest concepte, on tothom hi pugui tenir 
cabuda. 

Els i les assistents van comerçar descrivint amb 
una o dues paraules què és per a ells la famílies, 
com ara amor, confiança, equip, empatia o 
suport. 

Utilitzant clics de Playmobil, els infants van 
dissenyar diferents famílies, formades per una 
mare i un fill, un pare i els seus fills, dues mares, 
dos pares, una mare i tres filles, un avi i el seu 
net... mostrant que n’hi ha de molts tipus. 

Finalment, Cristina i la seva parella van fer un 
tastet del conte.

E

PRESENTACIÓ DEL CONTE “FAMÍLIES”
El 3 de febrer la biblioteca municipal Joan Martorell Coca va acollir la presenta-
ció del conte “Famílies” a càrrec de la seva autora, l’educadora Cristina Pallàs. 

l passat 1 de març, la biblioteca municipal 
va acollir la presentació del llibre ‘L’era   

dels llops’, la darrera novel·la de Teresa Duch, 
qui és l’autora de capçalera de la biblioteca ro-
denca des de l’any 2016. És la quarta de la saga 
de la inspectora Mimí Vidal, després de publicar 
‘Les cadenes subtils', 'El silenci de Vallbona’ i 
‘La llum de l’impostor’. 

L’acte es va iniciar amb la projecció del 
book-tràiler i va continuar amb la presentació 

E

TERESA DUCH PRESENTA LA SEVA DARRERA 
NOVEL·LA A LA BIBLIOTECA MUNICIPAL 

del llibre a càrrec de Duch, a través de les pregun-
tes formulades per la periodista Sònia Camí. 

Segons l’autora, aquesta novel•la convida a 
reflexionar sobre la maldat humana i combina 
diferents ingredients com ara la psicologia, la 
filosofia, la denúncia de la injustícia i el sentit de 
l’humor irònic de la pròpia autora. 

La presentació va comptar també amb la lectura 
d’alguns fragments del llibre a càrrec d’Octavi 

Formatger i de Lourdes Auquer. 

En finalitzar, es va inaugurar l’exposició de 
dibuixos de la mare de Duch, Teresa Dolcet, 
qui, amb 92 anys, és il·lustradora i l’autora 
d’uns dibuixos preciosos que es podran veure, 
a la biblioteca, fins al 5 d’abril. 
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RODA DE BERÀ COMMEMORA EL DIA 
INTERNACIONAL DE LA DONA 

Aquesta jornada reivindicativa continua sent necessària per avançar cap a una 
societat més igualitària, justa i lliure de violències masclistes. 

’Ajuntament de Roda de Berà es va sumar 
un any més a la commemoració del Dia 

Internacional de la Dona. La regidoria de la 
Dona i Igualtat, encapçalada per Rosana Doran-
tes, va preparar un programa d’actes variats 
entorn a aquesta jornada, amb la col·laboració 
d’altres departaments i d’associacions locals. 

Una d’aquestes entitats va ser precisament 
l’associació de dones ‘Kom-tu’, la qual ha 
agafat recentment una forta embranzida amb 
l’organització de moltes activitats. El 5 de març, 
a les cinc de la tarda, va celebrar la inauguració 
d’una mostra de treballs a l’Hotel d’Entitats. 
L’exposició es pot visitar fins al 28 de març. 

El 7 de març, la regidoria de la Dona i Igualtat va 
muntar la ja tradicional carpa lila informativa al 
mercat setmanal, a través de la qual va oferir 
informació i va exposar els dibuixos presentats 
a la quarta edició del Concurs de cartells del Dia 
Internacional de la Dona, organitzat per aquesta 
regidoria amb la col·laboració del departament 
de Joventut i de l’Institut Roda de Berà. 

El mateix dijous a la tarda, l’associació cultural 
Luz de Luna va organitzar un taller d’estètica i 
de cura de la pell, a l’Hotel d’Entitats. 

El 8 de març, Dia Internacional de la Dona, les 
dones ‘Kom-Tu’ van celebrar a l’Hotel d’Enti-
tats, de nou a onze del matí, un taller d’estam-
pació floral. 

A les dotze del migdia, va tenir lloc la lectura del 
manifest institucional, a càrrec de Núria Pujol, 
presidenta de l’associació ‘Kom-tu’, acompan-
yada per les regidores Rosana Dorantes i 
Teresa Ferré. Aquest mateix dia, la brigada 
municipal va instal·lar a la plaça Francesc 

L

Macià un nou banc lila per visibilitzar la lluita de 
les dones durant tot l’any.  

A partir de les dues de la tarda es va celebrar un 
dinar de germanor al restaurant Les Guatlles, 
amb l’espectacle del monologuista Sergio Marín. 

Va estar organitzat per l’associació de dones, 
amb la col·laboració de l’Ajuntament. 

Aquest mateix dia, Jocnet va organitzar a la 
zona esportiva l’Eixample un torneig de 
pàdel; i la regidoria d’Esports va celebrar una 
masterclass d’aeròbic al Casino Municipal, 
amb la participació de prop d’un centenar de 
dones. La classe va estar dirigida per Maria 
Paura, del departament d’Esports, i per moni-
tores i monitors del gimnàs Record del Ven-
drell. Els i les participants van rebre a més a 
més una ampolla reutilitzable commemorati-
va. 

Ja fora de programa, però en relació amb el 
Dia Internacional de la Dona, l’associació 
‘Kom-Tu’ ha organitzat una sortida al teatre 
Coliseum. Serà el 22 de març, per a veure 
l’espectacle de ‘Los Morancos’. El preu, que 
inclou entrada i transport, és de 45 euros. La 
venda de tiquets, com és habitual, serà a 
través del Forn Queralt i de la Merceria Mari-
nada. 

Finalment, el 10 de maig, a dos quarts de sis 
de la tarda, la biblioteca municipal acollirà la 
presentació del llibre El meu nom és Clítoris, a 
càrrec de l’autora Isabel Llavoré, qui també 
dirigirà un taller sobre salut sexual. 
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MINUT DE SILENCI EN RECORD DELS DOS 
GUÀRDIES CIVILS MORTS EN ACTE DE SERVEI

L’Ajuntament de Roda de Berà es va 
adherir a la convocatòria realitzada per la 

Federació Espanyola de Municipis i Províncies 
(FEMP) i el 12 de febrer membres de la Corpora-
ció Municipal, empleats públics i veïns i veïnes 
es van concentrar a les dotze del migdia davant 
la casa de la vila per guardar un minut de silenci 
en record dels dos guàrdies civils morts en acte 
de servei. Va succeir el 9 de febrer, a la localitat 
gaditana de Barbate, durant un operatiu contra 
el narcotràfic.

Ho van fer en mostra de suport i solidaritat amb 
les famílies de les víctimes i en reconeixement 
a la tasca que realitzen diàriament els Cossos i 
Forces de Seguretat de l’Estat. 

L

RODA DE BERÀ MOSTRA LA SEVA SOLIDARITAT 
AMB LES VÍCTIMES DE VALÈNCIA 

La plaça de l’Ajuntament va acollir el 26 de 
febrer un minut de silenci en record de les 

víctimes del devastador incendi ocorregut al 
barri de Campanar de València en el qual van 
perdre la vida deu persones i més d’un centenar 
de famílies van perdre les seves llars. 

El consistori es va sumar novament a la convo-
catòria que la Federació Espanyola de Municipis 
i Províncies va fer extensiva a totes les corpora-
cions locals de l’Estat, com a mostra de solidari-
tat i suport amb les víctimes, les seves famílies 
i amb els afectats que van perdre tots els seus 
béns i records en l’incendi. 

L

TELÈFONS D’INTERÈS

AJUNTAMENT
ARXIU MUNICIPAL
BASE GESTIÓ D'INGRESSOS
BIBLIOTECA MUNICIPAL
BORSA DE TREBALL
CONSULTORI DE RODA DE BERÀ
CORREUS
DEIXALLERIA MUNICIPAL
ESCOLA D'ADULTS MEDITERRANI
ESCOLA EL CUCURULL
ESCOLA SALVADOR ESPRIU
ESGLÉSIA SANT BARTOMEU
FARMÀCIA G. RUBIO
FARMÀCIA M. GUILAMANY

977 65 70 09
977 65 70 09
977 65 72 60
977 80 99 42
977 65 77 83
977 65 75 14
977 65 74 14
607 27 45 39
977 65 76 63
977 65 71 90
977 80 99 24
977 65 70 10
977 80 12 75
977 65 72 88

HOTEL D'ENTITATS
INSTITUT DE RODA DE BERÀ
LLAR DE JUBILATS
LLAR D'INFANTS MUNICIPAL
MUSEU DE LA RÀDIO
PATRONAT MUNICIPAL
POLICIA LOCAL
PUNT D'INFORMACIÓ JUVENIL
RODA DE BERÀ RÀDIO
SERVEIS SOCIALS
SOREA OFICINA D'AIGÜES
TAXI EDUARD AIGUAVIVA
TAXIS RODA
ZONA ESPORTIVA MUNICIPAL ‘EIXAMPLE’

977 65 77 12
977 65 75 05
977 80 91 41
977 65 77 41
977 80 18 85
977 65 77 74
977 65 77 00
977 65 79 72
977 65 73 98
977 80 93 38
977 80 09 01
619 32 60 41
607 20 09 29
671 06 36 55

ALTRES TELÈFONS I 
ADRECES D'INTERÈS
AUTOCARS DEL PENEDÈS
CAP TORREDEMBARRA (24 HORES)
CREU ROJA TARRAGONA
HOSPITAL EL VENDRELL
HOSPITAL SANTA TECLA - TARRAGONA
EMERGÈNCIES
CATSALUT RESPON
ATENCIÓ VÍCTIMES VIOLÈNCIA GÈNERE

977 66 08 21
977 64 38 01
977 21 71 54
977 25 79 00
977 25 99 00
112
061
016
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AGENDA
21 de març

Dia Mundial de la Poesia 
A les 17:30h, al Casino Municipal. 
Amb la lectura de poemes en diferents 
llengües.Organitza la biblioteca Municipal. 

23 de març
Benedicció de Rams. 
19:30h, a l’església de Sant Llorenç.

24 de març
Diumenge de Rams.
A les 11h, a l’església parroquial de 
Sant Bartomeu. 
A les 13h, a l’ermita de la Mare de 
Déu de Berà. 

I Gran Premi Roda de Berà
A les 10h, des de l’avinguda Sant 
Jordi. 

Recorregut de 70km.Prova de ciclisme de 

carretera adreçada a esportistes amb llicència 

a la Federació Catalana de Ciclisme. Puntuable 

per a la Copa Catalana Màster.Hi participaran 

les categories de màster 30, 40, 50 i 60. 

Organitza: Gurubike Cycling Team Mataró CE i la 

Federació Catalana de Ciclisme.

29 de març
Divendres Sant. Processó del Sant
Enterrament.
22:30h, a l’església parroquial de 
Sant Bartomeu. 

Del 29 al 31 de març

Torneig de pàdel de Setmana Santa. 
A la zona esportiva municipal 
l’Eixample. 
Els participants rebran un welcome pack d’un 

ou de pasqua, beguda, overgrip i canellera. Preu: 

20€ per als socis de l’Eixample i 25€ per als no 

socis.Més informació i inscripcions al telèfon: 

610 467 645.

31 de març 
Diumenge de Glòria. 
Santa Missa.
A les 11h, a l’església de Sant 
Bartomeu. 
A les 13h, a l’ermita de la Mare de 
Déu de Berà. 

1 d’abril 

35è Aplec de Sardanes 
A partir de les 10:30h, a l’ermita de 
la Mare de Déu de Berà. 

Inici de l’Aplec a les 12h, amb les cobles Ciutat 

de Cornellà i Marinada. 

Dinar de germanor a la plaça amb musclada, 

fideuà, pa, aigua i vi. 

Preu dinar: 12 euros. Cal fer reserva abans del 

27 de març al Forn Queralt o als telèfons: 616 

104 752 (Provi) o 629 882 240 (Teresa).

Servei de bar durant tot el dia. 

En cas de pluja l’acte se celebrarà al pavelló 

municipal. 

7 d’abril 

Trail de Roda de Berà 
A partir de les 9h. Sortida des de 
l’avinguda Fèlix Martorell. 

Dos circuits per adults:

Recorregut de 4,8 km (amb 33 m de desnivell 
positiu).

Recorregut de 13,4 km (amb 269 m de desnivell 
positiu).

Tres curses infantils:

Circuit Infantil 1 (3-5 anys): 80 metres

Circuit Infantil 2 (6-9 anys): 600 metres

Circuit Infantil 3 (10-14 anys): 1.200 metresPro-
va puntuable per a la Lliga TGN Trail.
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a disbauxa es va apoderar de Roda de Berà el cap de setmana 
del 10 i 11 de febrer per a celebrar el Carnaval. Els carrers es van 

omplir de tot tipus de personatges, des de papallones o jugadors de 
pàdel, fins a esquelets mexicans del Dia de Morts, Barbies i Kens, 
arlequins, presos, guardians d’una gran serp, cordovesos o andalusos 
sortits de la Fira d’Abril.

L

QUILOS DE CONFETI, MOLT DE BRILLI-BRILLI I 
GRANS DOSIS D’ALEGRIA, AL CARNAVAL DE RODA 
DE BERÀ
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ot i que el nostre municipi és, probablement, 
d’aquells que concentren una major 

activitat i volum de participació en esdeveniments 
durant els mesos que van des d’abril fins a setembre 
degut a la localització costanera on aquest s’ubica, 
des de la darrera edició del butlletí municipal se 
n’han produït de diversos que volem aprofitar per a 
remarcar, i que són indicatius de la bona salut de la 
que gaudeix Roda de Berà a nivell cultural i esportiu.

Al mes de febrer, a la ZEM, es celebrà la primera 
presentació del seu club de pàdel. Cal recordar que el 
canvi de gestió a la Zona Esportiva de l’Eixample va 
ser una de les principals apostes d’aquest Equip de 
Govern en l’anterior legislatura, a través de la qual es 
pretenia dinamitzar la seva activitat esportiva. 
Després de gairebé 2 anys d’ençà del canvi podem 
afirmar que ha estat un èxit. La secció de pàdel 

T

l pasado mes de enero se retiró el servicio de los 
contenedores de gran capacidad para los

restos vegetales procedentes de parques, jardines y 
zonas arboladas, así como restos de césped, setos o 
equivalentes. Un servicio que era para los y las 
vecinas, excluyendo a las empresas y profesionales 
de la jardinería.

Fue una decisión del actual equipo de gobierno, de 
manera unilateral, retirar este servicio según mani-
festaron en el último pleno del año 2023 en base: “a 
un mal uso de este servicio por parte de las empre-
sas y profesionales de la jardinería y parte de 
algunos vecinos y vecinas que tiraban otros desper-
dicios que no eran restos vegetales”.

La única solución que TRIA ha planteado ha sido la 

E

La poda, ¿un 
problema sin 
solución?

aglutina per a la temporada actual 3 equips masculins i 
2 de femenins, en el que representa un total de més de 
60 persones inscrites en l’activitat descrita i un número 
que es troba per sobre del centenar quan ens referim a 
la totalitat de la proposta esportiva que s’ofereix.

Mantenint-nos en l’àmbit de l’esport de raqueta, també 
al mes de febrer vam poder prendre part de la presenta-
ció d’una de les entitats amb més història i repercussió 
del nostre municipi, el Club de Tennis Barà. Tot i 
tractar-se d’un club ja consolidat en el respectiu a 
volum de socis i en la pràctica tant del tennis com del 
pàdel, en els últims temps han estat capaços de 
reinventar-se una vegada més incorporant una nova 
secció en el seu haver, la del Pickleball, que es tracta 
d’un esport relativament jove i originari dels Estats 
Units que darrerament està tenint un increment subs-
tancial de participació al nostre territori.

Finalment, i per tal de tancar amb la vessant esportiva, 
vam ser partícips de la presentació dels equips per a la 
temporada 2023-2024 del Club Atlètic Roda de Barà, 
que esdevé la més massiva en quant a nombre de 

jugadors i jugadores de la seva història. La confor-
men un total de 17 equips de futbol base, entre els 
que destaquem la consolidació de 2 grups femenins, 
i un d’amateur. Aquest és el fruit de la bona tasca 
realitzada en els darrers temps en la gestió econò-
mica i esportiva per part de les successives juntes 
directives i, en especial, a la que ha comandat el club 
durant els darrers 6 anys, encapçalada per la nostra 
Regidora Remei Gavaldà, que aprofità l’acte per a 
acomiadar-se. Des d’aquí, desitjar molts encerts al 
seu relleu.

Per acabar, i en el relatiu a la vessant cultural, 
voldríem fer menció a les rues de Carnaval celebra-
des el segon cap de setmana de febrer, que nova-
ment van esdevenir un èxit, i a l’acció promoguda per 
la Regidoria de Comerç, que a través de la promoció 
dels cupons de descompte va aconseguir que els 
nostres veïns i veïnes acudissin en massa als 
establiments comercials del nostre municipi.

reorganización del servicio de la recogida de los restos 
vegetales centralizando el servicio en la Deixalleria del 
municipio y permitir verter en los contenedores de 
orgánica pequeños restos vegetales, no leñosos.

Todo esto sin olvidar que en caso que se vierta 
cualquier tipo de residuo en la vía pública comportará 
una sanción de hasta 750 euros.

Esta solución no garantiza que los y las rodenses 
tengan un servicio de recogida de basuras ajustado a 
las necesidades que realmente necesitan, cosa por la 
que el ayuntamiento, y su gobierno, han de tener en sus 
prioridades: la ciudadanía.
Queremos recordar que estas soluciones no son 
suficientes puesto que la mayoría de vecinos y vecinas 
no dispone de vehículos adecuados para el transporte 
de poda al punto limpio; que el punto limpio no dispone 
de la capacidad para asumir el volumen de poda que se 
está llevando; y que el colapso de los pequeños conte-
nedores de orgánica provocan que se tire estos restos 
vegetales en la vía pública creando un problema de 
insalubridad.

Delante de esta problemática que cada dia se hace más 

evidente, en el pasado pleno del mes de febrero el 
grupo municipal del PSC, presentamos una moción 
al pleno para la implantación de manera urgente del 
servicio de recogida de poda puerta a puerta, la cual 
fue rechazada porque no podemos presentar mocio-
nes que sean competencia de alcaldía. Nosotros 
seguiremos luchando y adecuando esta moción para 
que sea aceptada en el pleno, ya que creemos que 
esta medida adoptada por TRIA es, a toda luces, 
arbitraria y sin fundamento; Arbitraria ya que se 
basa en un supuesto mal uso por parte de los profe-
sionales y vecinos de este servicio, y sin fundamento 
ya que, si bien se han identificado y sancionado por 
un mal uso de los contenedores, tampoco se ha 
analizado quién y porqué se estaba realizando ese 
mal uso.

La solución no es eliminar un servicio por el mal uso 
de unos pocos, cuando afecta a una mayoría de la 
ciudadanía; la solución pasa por encontrar un equili-
brio entre una gestión correcta del servicio y la 
comodidad de que el acceso a todos y todas esté 
garantizado.

Dividir encara 
més Roda de 
Berà.

l pas a nivell de Roda de Berà sempre ha estat 
un punt de trobada per a la gent dels 

carrers Valls i Montjuïc amb la gent dels carrers 
Major, Nou, Sant Isidre, etc. La inseguretat derivada 
pel trànsit de trens pel mig del poble és evident, i les 
veïnes i els veïns sempre han demanat màxima 
seguretat tot negant-se al seu tancament.

Fa anys que se’n parla del tancament d’aquest pas a 
nivell, fet que neguiteja a veïnes i veïns adjacents.

En aquest article fem una mirada enrere.

L’any 1879, el consistori fou informat que el traçat 
del ferrocarril havia de passar pel mig del poble 
afectant una plaça, terrenys agrícoles i urbans, així 
com també el cementiri ubicat rere l’església de Sant 
Bartomeu. Es va impugnar primer el traçat. Malgrat 

E

això l’ ajuntament tan sols rebé una indemnització de 
2500 ptes. El 31 de gener de 1883 s’inaugurà el tram 
ferroviari que unia Valls amb Barcelona passant per 
Vilanova i que travessava Roda de Berà pel mig del 
poble. Ja tenim el pas a nivell amb barreres manuals, a 
vegades, i altres sense guardabarreres.

El 28 de juny de 2004, el Ministerio de Fomento va 
enviar una carta al consistori informant de l’estudi de la 
proposta de soterrament de la via o execució d´una 
variant. Mai van arribar les conclusions de l’estudi.

El 4 desembre de 2007 l’equip de govern local va expo-
sar el projecte Roda 21 al Casal Municipal de les 
Monges. El projecte consistia en el tancament del pas a 
nivell compensat amb un pas inferior per a vianants, i la 
instal·lació de pantalles acústiques. Com a resposta al 
tancament del pas a nivell es va crear una plataforma 
veïnal que va recollir 1838 signatures en contra del 
tancament. L’1 de juliol de 2008 una representació del 
consistori juntament i dos membres de la plataforma 
anaren a Madrid, a sol·licitud d´ADIF, on s’acordà no 
tancar el pas a nivell. Per ADIF el tema més important 
era la seguretat i va suggerir canviar el llavors funcio-
nament manual de les barreres per un sistema automa-

titzat i homologat.

El 4 de juliol de 2012. l´Ajuntament va informar al 
veïnat de la zona del pas a nivell que es va aconse-
guir que el Ministerio de Fomento descartava l´opció 
de supressió del pas a nivell. Que tan sols es podria 
suprimir amb el consens de les tres parts: ADIF, 
Generalitat i Ajuntament de Roda.

A partir d’aquí, l’equip de govern local, sense projecte 
de futur ni visió global del municipi, va proposar, 
l’any 2017, la conversió de l’antiga via Roda-Reus en 
via verda; i el gener de 2022 va demanar la reobertu-
ra per la circulació de trens, alhora que demanava 
incrementar el 34 combois diaris el trànsit per la via 
ferroviària que creua el centre del nucli urbà.

A l’article de la pròxima edició d’aquest butlletí 
municipal explicarem la nostra proposta pel conjunt 
de les infraestructures de transport que creuen el 
nostre municipi.

Comité de comunicació
Esquerra Republicana de Roda de Berà
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22OPINIONS GRUPS MUNICIPALS

niciamos un nuevo año, el 2024, lo hacemos con 
toda la ilusión y esperanza de conseguir

se hagan realidad todos los propósitos que desde 
nuestro Grupo Municipal del PP de Roda de Berà 
tenemos y que nuestro municipio espera, algunos de 
ellos anquilosados sin que hayan tenido una 
solución, quedando  depositados en el cajón de los 
recuerdos, pero que los vecinos y vecinas esperan de 
una vez por todas se hagan una realidad, para mejo-
rar su calidad de vida cómo vecinos y vecinas. 

Los presupuestos municipales del 2024, que fueron 
aprobados por la mayoría absoluta de TRIA, con el 
voto en contra de toda la oposición, son un ejemplo 
del futuro que nos depara, unos presupuestos 
propios de un gobierno de mantenimiento que, nada 
tienen que ver con mejoras en inversiones para un 
futuro. Pero vayamos por etapas, el gobierno absolu-
tista de TRIA, cuando estaba en una minoría, se preo-
cupaba muy mucho de contactar por el interés que 
les convenía, con la oposición para poder sacar los 
presupuestos adelante, llamándoles a una consulta e 
invitándoles a poder participar en los mismos apor-
tando iniciativas, cómo así se hizo con nuestro grupo 
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municipal, que aporto iniciativas, en especial en las 
partidas de inversiones que es lo que define el futuro de 
un municipio. Está vez lamentablemente, la arrogancia 
y poca generosidad del poder absolutista del gobierno 
municipal, ha omitido, por no decir ignorado a la oposi-
ción que se quiera o no, representa a una gran mayoría 
ciudadana de Roda de Berà. En política,  dice mucho, la 
actitud de un gobierno que, por mucha mayoría que 
pueda tener, no cuenta o deprecia  la oposición.

Volviendo a los presupuestos municipales del 2024, 
nos demuestran que el capítulo de inversiones es 
verdaderamente risorio, representando un 1,78 % de los 
presupuestos generales, tan solo inversiones que 
afectan a lo que es la biblioteca de “Cal Guivernau” y un 
depósito nuevo de agua que responde a la conexión 
con el CAT. En unos presupuestos, siempre, las inver-
siones responden a un futuro de un municipio y si no es 
así, estamos ante unas partidas económicas que solo 
responden al mantenimiento de una estructura munici-
pal, en algún caso endeuda y difícil de mantener que, 
evita el destinar partidas económicas a nuevas inver-
siones. Ese el motivo por el cual nuestro grupo munici-
pal, cómo el de todos los grupos de la oposición 
dijimos no, a unos presupuestos más propios de un 
gobierno de mantenimiento, con unas escasas pers-
pectivas de futuro.

A fecha de hoy continúan siendo asignaturas pendien-
tes, la biblioteca de Cal Guivernau, la apertura del CAP 
en la playa, la ubicación de la nueva cooperativa, el 
estado de nuestro litoral, la recogida selectiva de basu-

ras, entre otras cuestiones que requieren una urgen-
cia para nuestro municipio. Cómo es sin duda 
alguna, una atención especial a nuestro tejido 
comercial, es lamentable observar que a fecha de 
hoy se haya disuelto la junta o directiva de la Asocia-
ción de Comerciantes, ver locales comerciales con la 
persianas bajadas o que en vez de ayudarles, se 
vean agravados pagando nuevos impuestos, cómo 
la rotulación de sus negocios, el tejido comercial y 
de restauración de nuestro municipio, necesita un 
soporte institucional local que les evite cerrar sus 
negocios y les garantice el futuro de su actividad. Un 
gobierno  que se caracteriza su gestión, por una falta 
de previsión, provocando en algunos que, los temas 
sean tratados de urgencias y no con el tiempo 
suficiente  para su análisis y tiempo necesario para 
su respuesta.

Esperamos desde nuestro Grupo Municipal PPRdB, 
que este nuevo año sea capaz de aportar soluciones 
a las necesidades que se requieren, cómo también 
nuestro compromiso de colaborar en todo aquello 
que se nos pida para conseguir un Roda de Berà 
mejor, cómo siempre hemos hecho.

GRUPO MUNICIPAL
PP RODA DE BERÀ.

'any ha començat amb un govern totalitari 
aprovant ells solets els pressupostos. 

Aquest cop sense consultar amb els grups de l'opo-
sició. Del tot lícit, però lluny de les paraules de l'alcal-
de quan va guanyar les eleccions. Continuaria col·la-
borant amb tots, a l'hora de fer polítiques. S'ha 
demostrat que aquestes paraules no eren certes. Cal 
dir que són uns pressupostos que com deia l'expresi-
dent de FC Barcelona, Josep Lluís Núñez: "els pot fer 
el porter del meu edifici". (sense menystenir els 
porters dels edificis), ja sabeu que m'agrada posar el 
meu toc d'humor aquest desastre. Pressupostos 
amb 1% d'inversió, el 53% per pagar salaris i la resta 
pel dia a dia.

Com a regidor a l'oposició porto aquesta legislatura 
veient la prepotència per part d'aquest govern, que jo 
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no puc compartir i haig d'explicar al poble. Fins i tot 
amb la manipulació comunicativa que aguantem dels 
mitjans municipals. Dit això, jo com a regidor continua-
ré vetllant pels interessos del poble i fiscalitzant tot. Un 
nou exemple el tenim la retirada dels contenidors de la 
poda sobtadament, on el perjudicat és el veí.

Ara volen vendre un missatge que no correspon del tot 
amb la realitat. Potser haurien d'explicar tots els diners 
que s'han pagat aquests anys sense licitació a l'empre-
sa beneficiària en factures extraordinàries aprovades 
per TRIA. Hi ha aspectes que encara no puc revelar, 
perquè ho tenim sota estudi. A part, des de Junts recla-
mem que s'instauri la recollida porta a porta. L'últim 
exemple de manipulació comunicativa ha sigut en la 
paralització de les obres de Cal Guivernau (NOVA 
BIBLIOTECA), on s'ha anunciat que ha sigut degut a la 
troballa de restes arqueològiques (si és cert), però no 
han informat que també és perquè han detectat que el 
subsol és molt rocós i altres aspectes que s'han de 
tornar a pressupostar i fer un nou estudi.

Amb això us vull fer veure com intenten manipular al 
poble amb mitges veritats i on intenten tapar les seves 
mancances i errors. Dit això, en aquest mes de febrer el 

nostre grup municipal vam presentar una moció en 
suport a la pagesia catalana /pagesia del nostre 
municipi, que va ser aprovada per unanimitat. També 
vam demanar al govern que faci el que calgui per 
erradicar l'eruga de processionària dels nostres 
carrers i jardins per no haver de tenir cap lamentació 
amb els nostres animals i fidels amics. Per finalitzar, 
vaig preguntar a l'alcalde com tenim la situació de la 
sortida AP7 i el pas a la N340. Projectes que neces-
sitem amb celeritat tenir-ho fet i cal picar pedra 
darrera les administracions competents. Però amb 
la resposta ja vaig veure que seguirem com estem 
durant molt de temps. Suposo que hi ha altres priori-
tats amb benefici. Jo si ho he tornat a demanar als 
companys diputats per reclamar-ho des de Madrid i 
no asseguts al despatx municipal. 

Albert Martin
Regidor Junts




